
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 32/6/2022

Obrady rozpoczęto 26 września 2022 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:16 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:
1. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył

Komisji.
obradom przewodniczył Michał Cichocki - Przewodniczący

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poinformował, że porządek obrad radni
otrzymali wraz z materiałami . W związku z tym, że wpłynęły trzy projekty uchwał pod
obrady sesji zaproponował rozszerzenie porządku posiedzenia komisji w zakresie punktu 6
dotyczącego zaopiniowania projektów uchwał o dodatkowe podpunkty: w sprawie
rozpatrzenia wniosków Rady Miejskiej w Końskich, rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej
w Końskich oraz rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich. Ponadto zaproponował zmiany w kolejności omawiania punktów porządku

posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianami.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia ze zmianami.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
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3. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za pierwsze półrocze 2022 r.

4. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego,
w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze półrocze

2022 roku.
6. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

za rok 2021 ,
b. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Konecki do projektu grantowego

pt. )J Opracowanie i pilotażowe wdrożenie mechanizmów i planów deinstytucjonalizacji
usług społecznych" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014
2020, Oś priorytetowa II Efektywne polityki publiczne dla rynku pracy, gospodarki
i edukacji, Działanie 2.8. Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku

lokalnym,
c. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki

otrzymane w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych na 2022 rok,

d. ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Końskich,

e. przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich poprzez zmianę

siedziby,
f. wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy o świadczenie usług

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu koneckiego
z operatorami,

g. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2022-2027,

h. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.,
l. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola"

w Rudzie Pilczyckiej z dnia 20 czerwca 2022 roku,
J. rozpatrzenia wniosków Rady Miejskiej w Końskich,

k. rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich,

L rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich .

7. Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z przeprowadzonej kontroli .
8. Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie

w Końskich.

9. Sprawy różne.

Ad.3.
Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za pierwsze półrocze 2022 r. omówiła Beata Wójcik - Zastępca Dyrektora
ds. finansowych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Cichocki zapytał czy jest możliwość

renegocjacji kontraktów medycznych.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Andrzej Trofimiuk poinformował,

że teoretycznie można renegocjować, natomiast praktycznie fundusz narzuca i nie ma
możliwości negocjacji przy podpisywaniu kontraktów.
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Zastępca Dyrektora ds. finansowych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik dodała, że w miesiącu lipcu bieżącego roku była zmiana finansowania i zwiększone
zostały wyceny procedur medycznych.

Na tym dyskusjęzakończono i przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich za pierwsze półrocze 2022 r.

Wyniki głosowania
ZA : 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:°
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowq informację.

AdA.
Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego,
w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta
Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyKomisji Rewizyjnej Michał Cichocki zapytał czy Pani Skarbnik brała już

pod uwagę wzrost kosztów za energię elektryczną.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że wzrost cen energii elektrycznej
nie został jeszcze uwzględniony i prawdopodobnie wszystkim jednostkom będzie brakowało

środków.

Na tym dyskusjęzakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:°
Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Paweł Pękala, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, CzesławKurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowq informację.
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Ad.5.
Informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze półrocze 2022
roku omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Robert Płech zapytał ile wynosi dotacja dla Powiatowego Zespołu ds. Orzekania
o Niepełnosprawności i czy jest ona wystarczająca.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że na 30 czerwca kwota dotacji
na wydawanie orzeczeń oraz legitymacji wynosi 631.652,52 złotych i powinna być

wystarczająca, natomiast w ubiegłych latach powiat dokładał do tej działalności.

Na tym dyskusjęzakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze
półrocze 2022 roku.

Wyniki głosowania
ZA : 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:°
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowq informację

Ad.6.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok
2021,

Raport o sytuacji ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok
2021 przedstawiła Beata Wójcik - Zastępca Dyrektora ds. finansowych Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Cichocki zapytał, dlaczego w tabeli
zawierającej ilość leczonych pacjentów w 2021 roku w poradni dermatologicznej i medycyny
pracy są wpisane zera .

Zastępca Dyrektora ds. finansowych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik wyjaśniła, że poradnia dermatologiczna była nieczynna, ponieważ w tych
pomieszczeniach były wykonywane testy na COVID-19, natomiast poradnia medycyny pracy
jest nieczynna, ponieważ nie ma lekarza. Dodała, że badania są wykonywane jedynie
dla pracowników szpitala.

Na tym dyskusję zakończono.
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Przed przystąpieniemdo głosowania sprawdzono quorum.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok 2021.

Wyniki glosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
LilIa Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lic/zwały.

b) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Konecki do projektu grantowego
pt. "Opracowanie i pilotażowe wdrożenie mechanizmów i planów deinstytucjonalizacji usług
społecznych" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020,
Oś priorytetowa II Efektywne polityki publiczne dla rynku pracy, gospodarki i edukacji,
Działanie 2.8. Rozwój usług społecznych świadczonychw środowisku lokalnym,

Projekt uchwały omówiłaUrszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Końskich.

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat
Konecki do projektu grantowego pt. "Opracowanie i pilotażowe wdrożenie mechanizmów
i planów deinstytucjonalizacji usług społecznych"w ramach Programu Operacyjnego Wiedza
Edukacja Rozwój 2014-2020, Oś priorytetowa II Efektywne polityki publiczne dla rynku
pracy, gospodarki i edukacji, Działanie 2.8. Rozwój usług społecznych świadczonych

w środowisku lokalnym.

Wyniki glosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:°
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lic/zwały.

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane
w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnychna 2022 rok,

Projekt uchwały przedstawiła Urszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich.
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W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Cichocki zapytał czy jest możliwość

zwiększenia dofinansowania, ponieważ pamięta pismo osoby o bardzo niskich dochodach,
która po otrzymaniu decyzji o wysokości dofinansowania nie mogła zakupić schodołazu.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Urszula Przygodzka
oznajmiła, że zna sprawę, ale w tym przypadku ponownie powinien zostać złożony wniosek.
Dodała, że w momencie, kiedy był rozpatrywany przedmiotowy wniosek wysokość

dofinansowania była również uzależnionaod ilości posiadanych środków.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Michał Cichocki zwrócił się z prośbą

o poinformowanie wnioskodawcy o możliwości ponownego złożenia wniosku.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które
przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnychna 2022 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Końskich,

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty Zdrowia
Krzysztof Stachera.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przed przystąpieniemdo głosowania sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie
w Bursie Szkolnej w Końskich.

Wyniki głosowania

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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e) przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich poprzez zmianę

siedziby,

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia
Krzysztof Stachera.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Poradni Psychologiczno
Pedagogicznej w Końskich poprzez zmianę siedziby.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (l)
Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały,

f) wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy o świadczenie usług

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu koneckiego z operatorami,

Projekt uchwały omówiła Bożena Dąbrowska - Naczelnik Wydziału Komunikacji
i Transportu.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Przed przystąpieniemdo głosowania sprawdzono quorum.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat
Konecki umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego
na terenie powiatu koneckiego z operatorami.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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g) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,

Projekt uchwały przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Robert Plech
WSTRZYMUJĘ SIĘ (l)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

h) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.,

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022r.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, CzesławKurcbart, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

i) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie
Pilczyckiej z dnia 20 czerwca 2022 roku,

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o komisji.
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Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej z dnia 20 czerwca 2022 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Paweł Pękala, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, CzesławKurcbart

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

j) rozpatrzenia wniosków Rady Miejskiej w Końskich,

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym na posiedzeniu komisji.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków Rady Miejskiej
w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

k) rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich,

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: °
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Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

l) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Wobec braku uwag przystąpionodo zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.7.
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z przeprowadzonej kontroli.

Protokół z przeprowadzonej kontroli w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym i Hospicjum przy
Szpitalu Specjalistycznym im. Św. Łukasza w Końskich przedstawił Michał Cichocki 
Przewodniczący Zespołu Kontrolnego.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej w Zakładzie Opiekuńczo

Leczniczym i Hospicjum przy Szpitalu Specjalistycznym im. Św. Łukasza w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół wraz Z wnioskami z kontroli przeprowadzonej
w Zakładzie Opiekunczo-Leczniczym i Hospicjum przy Szpitalu Specjalistycznym
im. Św. Łukasza w Końskich.
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Ad.8.
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Końskich.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki przedstawił skład zespołu kontrolnego: Dorota
Duda - przewodnicząca, Robert Plech, Czesław Kurcbart - członkowie.

Wszyscy wyrazili zgodę na kandydowanie do składu zespołu kontrolnego.

Głosowanow sprawie:
Powołanie zespołu do przeprowadzenia kontroli Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Końskich w składzie : Dorota Duda-przewodnicząca,Robert Plech, Czesław Kurcbart.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz J óźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Wobecności9 radnycli Komisja Rewizyjnajednogłośniewybrała zespółkontrolny wskładzie:

1. Dorota Duda - Przewodnicząca Zespołu Kontrolnego
2. Robert Plech - Członek Zespołu Kontrolnego
3. Czesław Kurcbart - Członek Zespołu Kontrolnego

do przeprowadzenia kontroli w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie WK0I1Skicl,.

Ad.9.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

Komisj i:Reyvizyj!J.ej
/~- _ . > , I /)

.. ... L. ( / l5' v\ I'

Mi6hał Cichocki··/

Przygotował(a): Iwona Cholewa

Przygotowano przy pomocy programueSesja.pl
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